
До д-р Иван Иванов, 

Кмет на Община Севлиево

чрез д-р Явор Памукчиев

Председател на ОС

Севлиево

Питане
от Михаил Христов Йонков

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
______ СЕВЛИЕВО_______  

Регистрационен индекс н дата

Ж
общински съветник от групата на коалиция

„ Продължаваме Промяната-Демократична България"

Относно:

Управление на отпадъците в Община Севлиево

Уважаеми д-р Иванов,

Възползвайки се от правото си по чл.ЗЗ, ал.1, т.4 от ЗМСМА и чл.22, ал. 1, т. 4 от Правилника 
за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация в Община Севлиево отправям следното питане:

Предвид заявените намерения от страна на ръководството на Община Севлиево за 
запазване и дори подобряване на дейностите, свързани с управлението на отпадъците на 
територията на Община Севлиево, по време на обсъждането и приемането от Общински съвет 
на предложените от Вас по- високи данъчни ставки, желая да поставя следните въпроси:

1. Каква е ситуацията с контейнерите за биоразградими ( растителни) отпадъци, чийто 
брой значително беше редуциран в края на предходната година и каква е причината за 
това? Ще бъдат ли поставени отново, за да се избегне депонирането на този вид 
отпадъци в контейнерите за битови отпадъци, което води до по- бързото им напълване, 
или извън тях, което създава допълнителни трудности при извозването им?

2. Предвижда ли се разширяване обхвата на разделното събиране на отпадъци от 
опаковки, посредством добавяне на допълнителни локации, оборудвани с 
необходимите съдове, в населени места, в които няма до момента? Може ли да ни 
предоставите информация за активните точки със съдове за разделно събиране на 
отпадъци от опаковки към момента?



3. Предвижда ли се поставянето на допълнителни съдове за смесени битови отпадъци в 
населените места с преобладаващо възрастно население, с цел по- близки до 
възрастните хора локации за депониране на отпадъците, тъй като в момента на места са 
доста отдалечени, което ги затруднява?

4. Какви алтернативни мерки са предвидени за осигуряване на домакинствата с 
необходимите им специални контейнери за строителни отпадъци от ремонтни 
дейности в случай, че им бъде отказано от фирмата, доставчик на тази услуга, поради 
ремонт на нужния за тази дейност автокран с платформа, каквата е ситуацията в 
последния почти месец?

Моля за конкретни отговори на всеки от въпросите, които да ми бъдат предоставени и в 
писмен вид.

27.05.2024 г.

Гр. Севлиево

С Уважение:

Михаил Йонков


